
Unanimitat al Parlament davant el mal estat de l'estaci�

d'Hostalric

Tots els grups de la comissi� de Territori aproven que es demani a Adif una Òactuaci�

urgentÓ per les f iltracions i humitats que hi ha des de fa tres anys

Imatge del mal estat del pas subterrani de l'estaci坦 a

Hostalric Foto: JOAN SABATER.

La comissi� de Territori i Sostenibilitat del Parlament va aprovar ahir

al mat� per unanimitat una resoluci� perqu� la Generalitat Òsoláliciti

a Adif l'actuaci� urgent per solucionar les f iltracions i humitats als

accessos als passadissos i al pas subterrani, i reposar el material

desaparegut a l'estaci� de trens d'HostalricÓ. Tots els grups de la

comissi� van estar d'acord amb el text, proposat per ICV i esmenat

per CiU.

La proposta de resoluci� va ser presentada pel diputat giron� d'ICV,

Marc Vidal, que ahir no va poder ser a la comissi�. Va ser Hor t�nsia Grau l'encarregada d'exposar-la. Grau va

recordar que l'estaci� d'Hostalric est� en una situaci� de deixadesa impor tant per par t del seu gestor de

manteniment, l'empresa Adif, que pot posar f ins i tot en perill els usuaris. ÒDes de fa tres anys la situaci� �s d'una

evident manca de mantenimentÓ, va ressaltar la diputada d'ICV, que va denunciar que Òa m�s d'aquesta situaci�,

fa m�s de dos anys que han desaparegut els passamans d'acer inoxidable de les rampes d'acc�s al t�nel

subterrani per un presumpte robatori i encara no han estat reposatsÓ. Grau va recordar tamb� que des de

l'Ajuntament d'Hostalric s'han fet diversos requeriments a Adif des de fa temps sense obtenir cap resposta.

Des de CiU, Pere Vila va defensar que la seva esmena Ðque la Generalitat ÒsolálicitiÓ a Adif l'actuaci� en lloc de

Òconsensuar ambÓ ell, com deia la proposta d'ICVÐ era Òamb voluntat de millorar el textÓ. Vila va remarcar que es

tracta Òd'un gruix d'inversi� petita, que ja hauria d'estar resolta des de fa temps, sobretot perqu� des del territori

s'ha solálicitat reiteradamentÓ.

La resta de par tits de la comissi� tamb� van donar supor t a la resoluci�, incl�s el PP. La diputada popular Eva

Garcia va af irmar que coneixen la situaci� de l'estaci� d'Hostalric Òfruit d'actes violents inc�vicsÓ i va subratllar

que el govern del PP est� fent Òmoltes obres de millora i mantenimentÓ. Marc Sanglas, d'ERC, va lamentar que la

situaci� faci que la comissi� hagi de pronunciar-se f ins i tot Òen coses l�giques de mantenimentÓ i des del PSC

Jordi Terrades es va mostrar m�s par tidari del text inicial d'ICV. Pel que fa a Ciutadans, Mat�as Alonso va criticar

que en ple segle XXI Òno s'arribi a uns est�ndards m�nims de qualitatÓ.

La resoluci� inclou tamb� un segon punt en qu� es demana al govern de l'Estat Òl'establiment d'un pla de millora

de la gesti� i manteniment de les estacions de tren de Catalunya que presentin un estat de deixadesa o que

impliqui riscos per als seus usuaris, com �s el cas de l'estaci� d'HostalricÓ.
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